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Verslag algemene ledenvergadering 

bewonersvereniging Koningshof op 27 april 2024 
 

 

1. Opening en mededelingen 

Voorzitter Peter Huegen opent om 20.00 uur de vergadering en heet de negentien aanwezigen 

van harte welkom. Wijkmanager Peter van der Sman van de gemeente Pijnacker-Nootdorp is 

verhinderd. Namens de gemeente is wijkmanager Karin Beek aanwezig.  

Na afloop van de algemene ledenvergadering is er geen presentatie. Wel is er een extra 

agendapunt 9 (“Veel vacatures bij de bewonersvereniging en hoe nu verder?”), waarbij 

voorzitter Peter Huegen een presentatie zal geven en daarna een discussie zal volgen. 

Er zijn verhinderingen ontvangen van Peter van der Sman, Rieta van de Ende, Marit de Boer, 

Sylvia van Reenen, Gert Dirkse en Lies Mesu. 

 

 

2. Verslag van de algemene ledenvergadering van 2023 

Het verslag van de vorige algemene ledenvergadering wordt doorgenomen. Er staat vermeld dat 

de werkgroep wijktoezicht sinds het vertrek van Steven Duursma niet meer actief is, wat de 

werkgroep wijkontwikkeling moet zijn. Het verslag wordt goedgekeurd. Het verbeterde verslag 

van de algemene ledenvergadering in 2023 is te vinden op https://www.wijk-koningshof.nl/wp-

content/uploads/2024/03/notulen_ALV2023_BewVer_Koningshof-v2.pdf. 

 

Vervolgens presenteert Erik de Goede een jaaroverzicht van februari 2023 tot februari 2024; zie 

ook https://www.wijk-koningshof.nl/wp-content/uploads/2024/03/jaaroverzicht_2023.pdf. Bij 

de bewonersvereniging was er vooral veel inzet bij het herstellen van de materiaalbeheerruimte, 

waar veel roetschade was na de brand in de parkeergarage op 28 januari 2023. Een van de 

hoogtepunten in 2023 was het wijkfeest op 9 september vanwege ons 45-jarig jubileum. 

 

 

3. Financieel verslag over 2023 

Penningmeester Marijke Tetteroo geeft een korte toelichting op de financiële cijfers van 2023. 

De inkomsten voor de textielinzameling waren extra hoog in 2023, omdat we alsnog ongeveer 

€ 2.000,- hebben ontvangen voor textielinkomsten uit 2021, die nog niet aan ons uitbetaald 

waren. 

 

Omdat het materiaalbeheer langdurig gesloten was voor herstelwerkzaamheden na de brand in 

de parkeergarage, waren de inkomsten bij materiaalbeheer erg laag. Na de brand op 

28 januari 2023 heeft de gemeente extra maatregelen genomen om de brandveiligheid te 

vergroten. Daarom is de huur met zo’n 35% verhoogd. Dit geldt zowel voor de huur van onze 

materiaalbeheerruimte als voor de huur van de sporthal op de woensdagavond voor volleybal en 

badminton. 

 

Voor het wijkfeest is zo’n € 7.000,- uitgegeven. Oorspronkelijk was een budget van € 5.000,- 

vastgesteld, wat de kosten in 2018 waren voor het wijkfeest. Het bleek echter dat attracties en 

activiteiten veel duurder waren geworden dan vijf jaar gelden. Daarom was in een 

bestuursvergadering besloten het budget met maximaal € 3.000,- te verhogen, waarvan 

uiteindelijk zo’n € 2.000,- gebruikt is. 

 

In 2023 is er geen Halloweenfeest georganiseerd, waardoor de kosten veel lager waren. De 

kosten voor zaalhuur van volleybal en badminton waren extra hoog in 2023, omdat een factuur 

van 2022 pas in 2023 door ons ontvangen en betaald is. Per eind 2023 hebben wij meer dan  

€ 35.000,- in kas. 

 

Vanuit de vergadering komen er geen vragen over de financiën. 

https://www.wijk-koningshof.nl/wp-content/uploads/2024/03/notulen_ALV2023_BewVer_Koningshof-v2.pdf
https://www.wijk-koningshof.nl/wp-content/uploads/2024/03/notulen_ALV2023_BewVer_Koningshof-v2.pdf
https://www.wijk-koningshof.nl/wp-content/uploads/2024/03/jaaroverzicht_2023.pdf
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De aanwezigen luisteren aandachtig naar het dagelijks bestuur (zie linksonder) 

 

 

4a. Verslag van de kascommissie 

De kascommissie is langs geweest bij het materiaalbeheer in de parkeergarage van Het Baken, 

om de financiën van het materiaalbeheer te controleren. Vervolgens zijn ze ook een avond bij de 

penningmeester op bezoek geweest om de boeken te controleren. Alles bleek in orde.   

De kascommissie is verheugd dat de penningmeester ook in 2023 een goed financieel beleid 

heeft gevoerd. Het financiële overzicht ziet er mooi uit! De administratie is op correcte wijze 

gevoerd en de jaarstukken geven een getrouw beeld van de financiële positie van de vereniging. 

De kascommissie heeft geen aanbevelingen.  

 

Op grond van haar bevindingen stelt de kascommissie voor het bestuur decharge te verlenen 

voor het gevoerde financiële beleid in het afgelopen boekjaar. De vergadering gaat akkoord. 

Penningmeester Marijke wordt onder applaus bedankt voor haar werkzaamheden. 

 

 

4b. Verkiezing van de kascommissie 

De kascommissie bestaat uit Anne-Jette van den Hof, Gert Dirkse en Piet Hoogland. Het is de 

intentie om ieder jaar het langst zittende lid te vervangen. Daarom stopt Piet Hoogland als 

kascommissielid. In de vergadering wordt hieraan extra aandacht besteed. Piet was van 1979 tot 

1993 al actief in de bewonersvereniging bij wijkontwikkeling en als penningmeester. Van 2001 

tot 2010 en van 2018 tot 2024 heeft hij in de kascommissie gezeten. Piet heeft dus 15(!) jaar in 

de kascommissie gezeten en heeft al die jaren op zeer accurate wijze onze financiën 

gecontroleerd en van adviezen voorzien. 

 

In de vergadering biedt niemand zich aan om toe te treden tot de kascommissie. Daarom krijgt 

het bestuur het mandaat om een derde kascommissielid te zoeken. Hierbij zal als eerste Wim 

Langelaan benaderd worden, omdat hij zich in 2023 al had aangeboden voor de kascommissie, 

maar toen werd Anne-Jette van den Hof gekozen. 

[Toevoeging na ALV: Wim Langelaan is akkoord en is toegetreden tot de kascommissie.] 
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5. (Her)verkiezing/ benoeming van bestuursleden 

Erik de Goede is aftredend en is niet herkiesbaar. Voorafgaande aan de algemene 

ledenvergadering hebben zich geen kandidaten hiervoor gemeld. Dit betekent dat er momenteel 

een vacature is voor secretaris; zie verder bij agendapunt 9. 

 

Marijke Tetteroo kondigt aan dat zij bij de algemene ledenvergadering van 2025 zal stoppen als 

penningmeester. Dan bereikt zij de leeftijd van 75 jaar en is zij tien jaar penningmeester 

geweest. 

 

 

Afscheid van Sjef Kickken; Sjef is per 1 januari 2024 gestopt al voorzitter van de redactie. Na 

eerst wijkacties uitgevoerd te hebben voor de bewonersvereniging en daarna in de kascommissie 

gezeten te hebben, was Sjef in 2015 toegetreden tot de redactie en werd hij voorzitter van de 

werkgroep Redactie. In deze periode is het wijkblad steeds verder geprofessionaliseerd. Zo is 

het wijkblad van een zwartwit-exemplaar naar een kleurenexemplaar gegaan en zijn de 

wijkbladen  op de website doorbladerbaar geworden, wat het lezen aanzienlijk vergemakkelijkt. 

Sjef heeft in totaal vijfendertig keer de opmaak van het wijkblad verzorgd. Tevens heeft Sjef een 

gebruikersvriendelijk systeem opgezet voor de nieuwsbrieven, waardoor ook anderen nu digitale 

nieuwsbrieven kunnen samenstellen en versturen. Als dank voor zijn jarenlange inzet voor de 

bewonersvereniging ontvangt Sjef een cadeau en bloemen. 

 

Sjef ontvangt een cadeau en bloemen van penningmeester Marijke  
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Afscheid van Erik de Goede; Na 23,5 jaar 

stopt Erik als secretaris. Voorzitter Peter 

Huegen bedankt Erik voor al zijn 

werkzaamheden. Naast het secretariaat heeft 

Erik ook vele jaren in de redactie gezeten, de 

website up-to-date gehouden en veel werk 

verricht bij de oud papier en textielinzameling. 

In zijn dankwoord benadrukt Erik de prettige 

samenwerking met alle voorzitters,  

penningmeesters en andere bestuursleden in 

deze lange periode, als ook de prettige 

samenwerking met de gemeente. In het 

bijzonder betrof dit de langdurige 

samenwerking met de wijkmanagers Kees 

Konings en Peter van der Sman. Hoogtepunten 

waren o.a. wijkfeesten in 2008, 2013, 2018 en 

2023. Persoonlijk hoogtepunt was de 

Koninklijke onderscheiding in 2017, toen zowel 

de toenmalige voorzitter Herman Stikkel als 

Erik onderscheiden werden. Als dank voor zijn 

jarenlange inzet voor de bewonersvereniging 

ontvangt Erik een cadeau en bloemen. 

 

 

Erik ontvangt een cadeau en bloemen van de 

voorzitter en de penningmeester  

 

6. Begroting 2024 

De begroting voor 2024 wordt toegelicht door penningmeester Marijke Tetteroo. Voorheen 

reserveerden wij jaarlijks € 1.000,- voor een vijfjaarlijks wijkfeest. In 2023 bleek dat € 5.000,- 

tegenwoordig onvoldoende is om een wijkfeest te organiseren zoals we dat in het verleden 

gedaan hebben. Daarom is dit bedrag nu verhoogd naar € 1.500,-. 

Het is onduidelijk hoeveel wijkbladen er dit jaar zullen verschijnen. In de begroting zijn 

drukkosten voor twee wijkbladen opgenomen. 

Ondanks de forse verhoging van de zaalhuur in Het Baken (zie ook agendapunt 3) is in de 

begroting een bescheiden contributieverhoging van € 10,- opgenomen voor het volleybal en 

badminton op de woensdagavond. 

 

In de vergadering wordt gevraagd of het bedrag voor de rente, zijnde € 400,- niet te hoog is. Het 

bestuur denkt dat dit zelfs aan de lage kant is. 

 

De vergadering gaat akkoord met de begroting. 

 

7. Vaststellen contributie 2024 

Het bestuur stelt voor de contributie niet te verhogen, omdat hiertoe geen reden is. De 

vergadering gaat hiermee akkoord. De contributie bedraagt in 2024 dus € 10,-. 

 

Omdat de vereniging veel geld in kas heeft, wordt de suggestie gedaan dat misschien eenmalig 

de contributie verlaagd zou kunnen worden naar een symbolisch bedrag van € 1,-. Het bestuur 

vindt dit een sympathiek idee, maar verwacht dat dit vooral veel verwarring zal opleveren. Zo 

waren wij een aantal jaar geleden vergeten om ons banknummer op de contributiebrief te 

vermelden. Dit had echter niet of nauwelijks een negatieve invloed om de contributie-

inkomsten, omdat vrijwel iedereen blijkbaar ons banknummer in de computer heeft opgeslagen 

en gewend is een contributiebedrag van  € 10,- over te maken. Daarom wordt de suggestie tot 

contributieverlaging niet overgenomen. 
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8. Werkzaamheden van de werkgroepen 

Bij dit agendapunt krijgt de vergadering de gelegenheid om vragen over de werkgroepen te 

stellen. De volgende onderwerpen worden besproken: 

 

Nieuwe redactie stelt zich voor; Vanaf nu bestaat de redactie uit Anne-Jette van den Hof, die al 

vele jaren in de redactie zit, en nieuwkomer Kajan Vat. Ook in 2024 is het doel een groot aantal 

nieuwsbrieven uit te brengen. In 2023 zijn er negen nieuwsbrieven uitgebracht. Op dit moment 

hebben zich 180 huishoudens geabonneerd op de nieuwsbrief, wat weinig is ten opzichte van het 

ledenaantal (ongeveer 650) en alle huishoudens in de wijk die een wijkblad ontvangen (1025). 

De redactie is nog aan het beraden over het aantal wijkbladen. De redactie zal gaan nadenken of 

er ook andere opties zijn om met wijkbewoners te communiceren. Zo is het wellicht een idee om 

huis-aan-huis een flyer te verspreiden om mensen aan te sporen om zich aan te melden op de 

nieuwsbrief, opdat men sneller geïnformeerd zal worden in vergelijking tot wijkbladen (per 

kwartaal of wellicht per half jaar bij twee edities). De redactie gaat hiermee aan de slag. 

 

Minder wijktoezichthouders; Matthijs de Boer meldt dat twee wijktoezichthouders recent een 

heupoperatie hebben ondergaan, waardoor het aantal actieve wijktoezichthouders momenteel erg 

laag is. Het zou goed zijn als er zich een aantal nieuwe wijktoezichthouders zouden aanmelden. 

 

Muziekfeest voor de jeugd; Peter Huegen meldt dat we in 2024 een muziekfeest voor de jeugd 

willen organiseren. Op de begroting is hiervoor € 1000,- gereserveerd. Er hebben zich al twee 

diskjockeys aangemeld uit de wijk! Het bestuur zal dit idee verder uitwerken. 

 

 

9. Veel vacatures bij de bewonersvereniging en hoe nu verder? 

Dit onderwerp begint met een presentatie van voorzitter Peter Huegen over de huidige stand van 

zaken qua vacatures bij de Bewonersvereniging Koningshof. Een overzicht met de vele 

vacatures wordt getoond. Een aantal opties worden gepresenteerd om vrijwilligers te werven. De 

presentatie bevat veel vragen, waarover vervolgens gediscussieerd wordt. 

 

Een belangrijke constatering is dat ‘traditionele’ verenigingen, zoals onze bewonersvereniging, 

‘in de versukkeling’ dreigen te geraken. Steven Duursma haalt het voorbeeld aan van de 

(digitale) actiegroep die opgericht werd toen de Caseschool fors wilde gaan uitbreiden in 

Koningshof. Via e-mail sloten zich honderden mensen aan en kon snel een krachtig signaal 

afgegeven worden aan de gemeente. Daarom zou het goed zijn als de bewonersvereniging 

‘digitale communicatie faciliteert in Koningshof, zodat mensen makkelijker met elkaar in 

contact kunnen treden. Ook kan men dan snel geïnformeerd worden als daar aanleiding toe is. 

Wij zien dat in onze naburige wijk – Keijzerhof – veel initiatieven via Social Media starten. 

Afhankelijk van het aantal reacties wordt dan een initiatief al dan niet doorgezet. Het verschil is 

wel dat in Pijnacker-Zuid veel meer jeugd woont. In onze wijk wonen relatief veel ouderen. Het 

bestuur gaat nu met de ideeën aan de slag. 

 

 

10. Rondvraag 

Omdat agendapunt 9 over de vacatures veel tijd vergt, is er geen tijd meer voor de rondvraag. 

 

 

11. Sluiting 

De voorzitter bedankt de aanwezigen en onze vrijwilligers voor de inzet in het afgelopen jaar en 

sluit om 22:00 uur de vergadering. De aanwezigen worden uitgenodigd voor een consumptie in 

het café van Het Baken. 


